

<<小学生四年级英语快乐阅读>>

图书基本信息

书名：<<小学生四年级英语快乐阅读>>

13位ISBN编号：9787802006331

10位ISBN编号：7802006333

出版时间：2009-8

出版时间：华语教学

作者：方洲 编

页数：151

版权说明：本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问：<http://www.tushu007.com>

## <<小学生四年级英语快乐阅读>>

### 内容概要

阅读是学习英语的重要途径。

它不仅是学好英语，积累词汇的基础，也是英语学习中其他技能的基础。

阅读能帮助我们拓展视野，开阔思路，提高对英语学习的兴趣，为取得更高的语言成就铺平道路。

新课程标准规定小学阶段英语阅读量达到累计10-12万字。

要达到这样的目标，没有足够的语言输入量是不行的。

当学生有了一定的听、说基础之后，就需要不失时机地加强阅读学习。

因为英语学习需要不断地复现，需要大量的输入来强化听、说的语言材料并加以拓展。

简单机械的复现和输入会使学生失去学习的兴趣，只有将所学的知识放到新的情景中，放到新的阅读活动中才能吸引学生，使学生保持持久的学习兴趣。

为此，我们特编写了《小学英语快乐阅读》系列丛书。

本书所选短文内容幽默、新颖，难易程度适中，题型多样，涵盖了小学阅读理解中可能出现的各种题型。

在文中的适当位置依据文章的内容配有精巧幽默的插图，以激发学生的阅读兴趣，帮助学生理解文章的内容。

阅读是一个综合的过程，而阅读能力的提高更是一个循序渐进的过程。

相信本书能够给同学们带来一种全新的阅读感受——快乐阅读，阅读快乐，让孩子们在快乐中逐步提高英语水平。

<<小学生四年级英语快乐阅读>>

书籍目录

欢乐大家庭 I Love My Family What Is John Doing? A Clever Man Has Little Hair Who Gets the Toy?  
Talking in His Sleep A Careless Grandfather Do You Want Me to Tell a Lie?校园内外呈 My School Day  
Exam Is Coming Tomorrow One Thousand Ducks Tom Is Late Lunch Time I Can Go Home Now  
My Weekends放眼看世界 April Fool's Day Thanksgiving Day Moon Festival Tips Four Meals in  
British Homes Schools in America Birthday人物妙妙屋 A Hero in My Heart Beckham What Is My Job? Peter  
and Uncle John My Sister Can You Find Bob? A Good Student兴趣大看台 I Like Playing Sports A Music Fan  
Outdoor Games and Indoor Games My Favourite Sport I Like to Go Shopping Hao Ming's Interests and  
Hobbies What Are They Good at?会话路路通 Will You Pass on a Message to Him? Seeing a Doctor Is There a  
Shop near Your Home? This Is Mike It's Too Expensive! How Long May I Keep It? No Parking Help  
Yourselves风景美如画 Summer Autumn The Weather in Shanghai The Weather in Beijing The Park in  
Spring The West Lake Hawaii万物大观园 What Am I? A Ship My "Cock" Clock A Toy Show My  
Little Cat My Parrot故事连连看 The Goose with the Golden Eggs Pick the Fruit The Fox and the Crow A  
Near-Sighted Man You Can't Go Without Me A Black Coat The Bathing Boy The Wolf and the Sheep知识广  
播台 What Can You See in the Sky? Rainbow Little Star The Sun The Earth Good Manners Yawn应用  
小天地 I Want to Be a Teacher People in My Family Calling Card Ann's Invitation参考答案

<<小学生四年级英语快乐阅读>>

章节摘录

There is an old man and an old woman. They have a goose. It is a very special goose. Every day it has a golden egg. They sell the eggs for a lot of money. But, the more money they have, the more they want. They think, "Our goose has golden eggs, it must be made of gold. Let us cut it open and get out all the gold. Then we will have more money." So they kill the goose but find no gold. When they cut their goose open, they see that it is just like any other geese. After that there are no more golden eggs, so they do not get any more money. In the end they have nothing.

<<小学生四年级英语快乐阅读>>

版权说明

本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问:<http://www.tushu007.com>